
 

 

 

Κοινοβουλευτική Ομάδα 
Λεωφ. Ηρακλείου 145, 14231 ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ,  
τηλ.: 2102592213, 2102592105, 2102592258, fax: 2102592097 
e-mail :  ko@vouli .kke.gr,  http:/ /www.kke.gr 
Γραφεία Βουλής: 2103708168, 2103708169, fax: 2103707410 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
Προς τους Υπουργούς Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού και Εσωτερικών 

 
Θέμα:  Για να μην προχωρήσει η συγχώνευση του 9ου και του 18ου Δημοτικού Σχολείου 
Ξάνθης και για τα προβλήματα που έχουν ήδη δημιουργηθεί 
 

Επανερχόμαστε στην Ερώτηση μας υπ’ αριθμ. 5868/03.06.2025, με θέμα «Για να μην 
προχωρήσει η συγχώνευση του 9ου και του 18ου Δημοτικού Σχολείου», η οποία παραμένει 
αναπάντητη από τα ερωτώμενα Υπουργεία, μολονότι έχει παρέλθει αρκετό διάστημα από 
την κατάθεση της. Η ερώτηση μας είναι η παρακάτω: 

Η Διεύθυνση Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Ξάνθης και η Περιφερειακή Διεύθυνση 
Εκπαίδευσης ΑΜΘ πρότειναν στο αρμόδιο Υπουργείο τη συγχώνευση του 18ου Δημοτικού 
Σχολείου Ξάνθης με το 9ο Δημοτικό Σχολείο Ξάνθης. Το 18ο Δ.Σ. ιδρύθηκε το 2000-1 και 
συστεγάστηκε με το 9ο Δ.Σ. με την προοπτική μεταστέγασης του σε νέο κτίριο. Σήμερα τα 2 
συστεγαζόμενα σχολεία αριθμούν περίπου 370 μαθητές (το μεγαλύτερο σχολικό 
συγκρότημα στην Ξάνθη μετά τα συστεγαζόμενα 15ο και 20ο Δ.Σ. στο Δροσερό) και 
στεγάζονται σε πολύ μικρές αίθουσες των 20 τ.μ. (με τμήματα 20-23 μαθητών) που 
δημιουργήθηκαν με διχοτόμηση, τριχοτόμηση με πρόχειρη κατασκευή άλλων αιθουσών για 
την προσωρινή φιλοξενία και των 2 σχολείων στον ίδιο χώρο. Επιπλέον δεν υπάρχει 
γυμναστήριο και αίθουσα εκδηλώσεων. 

Η πρόταση για συγχώνευση σε καμία περίπτωση δεν γίνεται με κριτήριο την αναβάθμιση 
των σχολείων και της εκπαίδευσης, ούτε με βάση τις μορφωτικές ανάγκες των μαθητών. 
Αντίθετα κινείται στη λογική του «κόστους-οφέλους», της εξοικονόμησης πόρων, η οποία 
οδηγεί στην παγίωση των υποβαθμισμένων όρων της παρεχόμενης εκπαίδευσης στους 
μαθητές της περιοχής που καλύπτουν τα 2 δημοτικά σχολεία. Η κυβέρνηση επιλέγει να δίνει 
δις ευρώ για ΝΑΤΟϊκούς εξοπλισμούς και αποστολές Ελλήνων στρατιωτικών εκτός 
συνόρων, παρά για την κάλυψη των αναγκών για σύγχρονα και ασφαλή σχολεία για τα 
παιδιά του ελληνικού λαού. 

Τα εκπαιδευτικά σωματεία, Ο Διδασκαλικός Σύλλογος Ξάνθης και ΣΥΚΠΕ και οι Σύλλογοι 
Γονέων και Κηδεμόνων του 9ου και 18ου Δ.Σ. έχουν εκφράσει με την από 16/12/2024 
ανακοίνωση τους την κάθετη αντίθεσή τους, προχωρώντας και σε κινητοποιήσεις, ενώ 
αρνητική θέση για την κατάργηση του 18ου Δ.Σ. και τη συγχώνευσή του με το 9ο Δ.Σ. έχει 
πάρει ομόφωνα και το δημοτικό συμβούλιο Ξάνθης με την 275 απόφαση της συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου στις 28/11/2024. 

Στη συζήτηση της υπ. αριθμ. 404/20-1-2025 επίκαιρης ερώτησης προς την τότε πολιτική 
ηγεσία του Υπουργείου Παιδείας, η υφυπουργός Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
απάντησε επί λέξει: «Άρα, σε αυτή τη φάση, αφού σας ανέφερα τι προβλέπεται από τον 
νόμο, τι γίνεται κάθε χρόνο, σας λέω πως δεν έχω απάντηση στο τι θα αποφασίσουμε για 
το σχολείο αυτό και άκουσα με πολλή προσοχή και ενδιαφέρον τις ενστάσεις που 
διατυπώσατε.» 

Βρισκόμενοι, πλέον στη λήξη της σχολικής χρονιάς, σε μια περίοδο οριστικοποίησης των 
εγγραφών των μαθητών της Α΄ Δημοτικού και έχοντας ξεκάθαρο πως σύσσωμη η τοπική 
κοινωνία (γονείς, εκπαιδευτικοί, δήμος) βρίσκεται απέναντι στην πρόταση για συγχώνευση 
του 9 ου και του 18 ου Δημοτικού Σχολείου, έχοντας πολύ συγκεκριμένες και 
εμπεριστατωμένες αιτιάσεις ΕΡΩΤΩΝΤΑΙ οι κ. Υπουργοί, σε ποιες άμεσες ενέργειες θα 
προβεί η κυβέρνηση, ώστε: 

- Να μην προχωρήσει η συγχώνευση του 9ου και του 18ου Δημοτικού Σχολείου Ξάνθης. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7678

Ημερομ. Κατάθεσης:

21/7/2025



- Να ξεκινήσει άμεσα η ανέγερση ενός κτιρίου σύγχρονου, ασφαλούς, πλήρως 
εξοπλισμένου και στελεχωμένου με μόνιμο προσωπικό για το 18ο Δημοτικό Σχολείο Ξάνθης. 

 
Οι Βουλευτές 

Δελής Γιάννης 

Στολτίδης Λεωνίδας 




